
У К Р А Ї Н А

КІРОВОГРАДСЬКА МІСЬКА РАДА

П Р О Т О К О Л  №  13
засідання постійної комісії міської ради з питань

житлово-комунального господарства, енергозбереження 
та комунальної власності

від 15 липня 2016 року м.Кіровоград

Голова комісії: Розгачов Р.О.

Присутні члени комісії: Санасарян Р.Р. – заступник голови комісії, 
Пінчук  В.В.  –  секретар  комісії,
Голофаєв І.В., Зайченко В.В., Захаров І.М.,
Терзов Д.С.
  

Відсутні члени комісії:
Запрошені:

Присутні:

Бойко С.В. – секретар міської ради;
Бочкова  Л.Т.  –  начальник  фінансового
управління міської ради; 
Хачатурян  О.С.  –  начальник  Головного
управління  житлово-комунального
господарства міської ради

Стецюк В.Д.  – представник будинку № 29
по просп. Університетському;
Оришака О.В. – представник будинку № 25
по вул. Академіка Тамма;
представники ЗМІ

Порядок денний:

1. Про погодження проекту рішення міської ради № 448 ,,Про внесення
змін до рішення міської ради від 24 грудня 2015 року № 40 ,,Про міський
бюджет на 2016 рік”
            

Доповідає: Бочкова  Л.Т.  –  начальник  фінансового
управління міської ради

     2. Про погодження проекту рішення міської ради № 444 ,,Про внесення
доповнення до рішення Кіровоградської міської ради від 23 лютого 2016 року
№  66  ,,Про  затвердження  Програми  розвитку  житлово-комунального
господарства та благоустрою міста Кіровограда на 2016 рік”
           



Доповідає: Хачатурян  О.С.  –  начальник  Головного
управління  житлово-комунального
господарства міської ради

      3. Про погодження проекту рішення міської ради № 445 ,,Про внесення
змін  до  рішення  Кіровоградської  міської  ради  від  29  березня   2016  року
№ 140  ,,Про  затвердження  Програми  будівництва,  реконструкції,  ремонту
доріг та експлуатації дорожньої системи в місті Кіровограді на 2016 рік”

Доповідає: Хачатурян  О.С.  –  начальник  Головного
управління  житлово-комунального
господарства міської ради

4.  Про  включення  об’єктів  до  титульного  списку  Програми
будівництва, реконструкції, ремонту доріг та експлуатації дорожньої системи
в  місті  Кіровограді  на  2016  рік (лист  від  29.06.2016  №  58  депутата  міської  ради
Голофаєва І.В.)

5. Про розгляд питання щодо відновлення асфальтового покриття по
вул. Євгена Тельнова, 12 (лист від 21.06.2016 № 131-вих начальника Головного управління
житлово-комунального господарства  Хачатуряна О.С.)

6.  Про  розгляд  питання  щодо  виділення  додаткових  коштів  на
співфінансування (субвенція) (лист від 15.07.2016 № 1230/04-01-06 начальника Головного
управління житлово-комунального господарства  Хачатуряна О.С.)

    7.  Про розгляд питання щодо проведення технічного стану будинку по
просп.  Університетському,  29  (лист  від  05.07.2016  №  142-вих  начальника  Головного
управління житлово-комунального господарства Хачатуряна О.С.)

8.  Про розгляд  питання  щодо виконання робіт  з  ремонту  балкону у
будинку по вул.  Комарова,  19  (лист  від  06.07.2016  №  143-вих  начальника  Головного
управління житлово-комунального господарства Хачатуряна О.С.)

9.  Про  включення  об’єктів  до  титульного  списку  Програми
будівництва, реконструкції, ремонту доріг та експлуатації дорожньої системи
в місті  Кіровограді  на  2016 рік (лист  від  11.07.2016  №  073  депутата  міської  ради
Санасаряна Р.Р.)

10.  Про  включення  об’єктів  до  титульного  списку  Програми
будівництва, реконструкції, ремонту доріг та експлуатації дорожньої системи
в місті  Кіровограді  на  2016 рік (лист  від  11.07.2016  №  074  депутата  міської  ради
Санасаряна Р.Р.)

11. Про виділення коштів на асфальтування по пров. Левченка (лист від
14.07.2016 № 1 депутата міської ради Кролевця А.В.)

12.  Про  розгляд  листа  щодо  ремонту  ліфта  у  будинку  по
вул.  Полтавській,  32 (лист  від  12.07.2016  №  189  голови  громадської  організації
,,Перспектива міста” Стрижакова Артема Олеговича)
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13. Про розгляд  листа  щодо  відновлення  асфальтового  покриття  від
вул.  Євгена  Тельнова,  7/5  до  навчального  закладу  «Вікторія-П» (лист  від
11.07.2016  №  359  директора  КЗ  «Навчально-виховне  об’єднання  ліцей-школа-дошкільний
навчальний заклад «Вікторія-П» Кіровоградської міської ради» Пахомової Світлани Вікторівни)

14. Про включення об’єкту (відновлення мереж зовнішнього освітлення
по  вул.  Богдана  Хмельницького)  до  Програми розвитку  житлово-
комунального господарства  та  благоустрою міста  Кіровограда  на  2016 рік
(лист від 11.07.2016 № 1 депутата міської ради Терзова Д.С.)

15. Про включення асфальтування двору по вул. Академіка Тамма, 25
до Програми розвитку житлово-комунального господарства та благоустрою
міста Кіровограда на 2016 рік  (лист від 12.07.2016 № 12 депутата міської
ради  Захарова І.М.).    

16. Про розгляд пропозицій щодо потреби в  додаткових коштах при
коригуванні  міського  бюджету  за  І  півріччя  2016  року (лист  від  02.07.2016
№  1182/04-01-06  начальника  Головного  управління  житлово-комунального  господарства
Хачатуряна О.С.)

17. Про потреби в додаткових коштах (в доповнення до попереднього
листа) (лист  від  04.07.2016  №  1189/04-01-06  начальника  Головного  управління  житлово-
комунального господарства  Хачатуряна О.С.)

18. Про розгляд пропозицій щодо потреби у додаткових коштах для
нагородження  переможців  конкурсу  (лист  від  04.07.2016  №  141-вих  начальника
Головного управління житлово-комунального господарства Хачатуряна О.С.)

1. СЛУХАЛИ:
 Бочкову  Л.Т.,  яка  ознайомила  членів  комісії  з  проектом  рішення

міської  ради  №  448 ,,Про  внесення  змін  до  рішення  міської  ради  від  24
грудня 2015 року № 40 ,,Про міський бюджет на 2016 рік” та основними його
положеннями.

В обговоренні питання взяли участь всі члени комісії.
 

ВИСТУПИЛИ:
            Розгачов Р.О., який запропонував проект рішення міської ради № 448
,,Про внесення змін до рішення міської ради від 24 грудня 2015 року № 40
,,Про міський бюджет на 2016 рік” відправити на доопрацювання виконавцям
та запросити на наступне засідання комісії начальника управління охорони
здоров'я,  начальника  управління  освіти  та  начальника  управління
капітального будівництва.

ВИРІШИЛИ: 
1. Проект рішення міської ради № 448 ,,Про внесення змін до рішення

міської ради від 24 грудня 2015 року № 40 ,,Про міський бюджет на 2016 рік”
відправити на доопрацювання виконавцям.

2.  Запросити  на  наступне  засідання  комісії  начальника  управління
охорони здоров'я,  начальника управління освіти та  начальника управління
капітального будівництва.
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                                     Результати голосування:
“за” – 6 (одноголосно).

Рішення прийнято.

До роботи постійної комісії долучився член комісії Зайченко В.В.

2. СЛУХАЛИ:
Хачатуряна О.С.,  який ознайомив членів комісії  з  проектом рішення

міської ради № 444 ,,Про внесення доповнення до рішення Кіровоградської
міської ради від 23 лютого   2016 року № 66 ,,Про затвердження Програми
розвитку  житлово-комунального  господарства  та  благоустрою  міста
Кіровограда на 2016 рік” та основними його положеннями.

В обговоренні питання взяли участь всі члени комісії.

ВИСТУПИЛИ:
            Розгачов Р.О., який запропонував  проект рішення міської ради №
444 ,,Про внесення доповнення до рішення Кіровоградської міської ради від
23 лютого   2016 року № 66 ,,Про затвердження Програми розвитку житлово-
комунального господарства та благоустрою міста Кіровограда на 2016 рік”
відправити на доопрацювання виконавцям.

ВИРІШИЛИ: 
        Проект рішення міської ради № 444 ,,Про внесення доповнення до
рішення Кіровоградської міської ради від 23 лютого   2016 року № 66 ,,Про
затвердження  Програми  розвитку  житлово-комунального  господарства  та
благоустрою міста Кіровограда на 2016 рік”  відправити на доопрацювання
виконавцям.

                                   Результати голосування:
“за” – 7 (одноголосно).

Рішення прийнято.
3. СЛУХАЛИ:

Хачатуряна О.С.,  який ознайомив членів комісії  з  проектом рішення
№  445 ,,Про  внесення  змін  до  рішення  Кіровоградської  міської  ради
від 29 березня  2016 року № 140 ,,Про затвердження Програми будівництва,
реконструкції,  ремонту  доріг  та  експлуатації  дорожньої  системи  в  місті
Кіровограді на 2016 рік” та основними його положеннями.

В обговоренні питання взяли участь всі члени комісії.

ВИСТУПИЛИ:
        Розгачов Р.О., який запропонував проект рішення № 445 ,,Про внесення
змін  до  рішення  Кіровоградської  міської  ради  від  29  березня   2016  року
№ 140  ,,Про  затвердження  Програми будівництва,  реконструкції,  ремонту
доріг  та  експлуатації  дорожньої  системи в  місті  Кіровограді  на  2016  рік”
відправити на доопрацювання виконавцям.           
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ВИРІШИЛИ: 
     Проект рішення міської  ради  № 445 ,,Про внесення змін до рішення
Кіровоградської  міської  ради  від  29  березня   2016  року   №  140  ,,Про
затвердження  Програми  будівництва,  реконструкції,  ремонту  доріг  та
експлуатації дорожньої системи в місті Кіровограді на 2016 рік” відправити
на доопрацювання виконавцям.        
   
                                             Результати голосування:

“за” – 7 (одноголосно).
Рішення прийнято.

4. СЛУХАЛИ:
 Розгачова Р.О., який ознайомив членів комісії з листом від 29.06.2016

№  58  депутата  міської  ради  Голофаєва  І.В.  про  включення  об’єктів  до
титульного списку Програми будівництва,  реконструкції,  ремонту доріг та
експлуатації дорожньої системи в місті Кіровограді на 2016 рік.

В обговоренні питання взяли участь всі члени комісії.

ВИСТУПИЛИ:
 Розгачов Р.О., який запропонував членам комісії виїхати на зазначені

об'єкти. 

ВИРІШИЛИ: 
Членам комісії виїхати та обстежити зазначені у листі від 29.06.2016

№ 58 депутата міської ради Голофаєва І.В. об'єкти. 

                                   Результати голосування:
“за” – 7 (одноголосно).

Рішення прийнято.

5. СЛУХАЛИ:
   Розгачова Р.О., який ознайомив членів комісії з листом  від 21.06.2016

№  131-вих  начальника  Головного  управління  житлово-комунального
господарства   Хачатуряна  О.С.  про  розгляд  питання  щодо  відновлення
асфальтового покриття по вул. Євгена Тельнова, 12 

В обговоренні питання взяли участь всі члени комісії.

ВИСТУПИЛИ:
      Розгачов Р.О., який запропонував членам комісії виїхати на зазначений
об'єкт. 
ВИРІШИЛИ: 

 Виїхати та обстежити членам комісії зазначений об'єкт по вул. Євгена
Тельнова, 12 щодо відновлення асфальтового покриття.

                           

                                  Результати голосування:
“за” – 7 (одноголосно).

Рішення прийнято.
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6. СЛУХАЛИ:
Розгачова Р.О., який ознайомив членів комісії  з  листом від 15.07.2016

№ 1230/04-01-06  начальника  Головного  управління  житлово-комунального
господарства   Хачатуряна  О.С.  про  розгляд  питання  щодо  виділення
додаткових коштів на співфінансування (субвенція).

В обговоренні питання взяли участь всі члени комісії.
 

ВИСТУПИЛИ:
        Розгачов Р.О., який запропонував інформацію зазначену у  листі від
15.07.2016  №  1230/04-01-06  начальника  Головного  управління  житлово-
комунального  господарства   Хачатуряна  О.С.  про  розгляд  питання  щодо
виділення  додаткових  коштів  на  співфінансування  (субвенція)  взяти  до
відома.

ВИРІШИЛИ: 
Інформацію  зазначену  у  листі  від  15.07.2016  №  1230/04-01-06

начальника  Головного  управління  житлово-комунального  господарства
Хачатуряна О.С. про розгляд питання щодо виділення додаткових коштів на
співфінансування (субвенція) взяти до відома.

                                  
                                   Результати голосування:

“за” – 7 (одноголосно).
Рішення прийнято.

7. СЛУХАЛИ:
 Розгачова Р.О., який ознайомив членів комісії з листом  від 05.07.2016

№  142-вих  начальника  Головного  управління  житлово-комунального
господарства  Хачатуряна  О.С.  про  розгляд  питання  щодо  проведення
технічного стану будинку по просп. Університетському, 29.

В обговоренні питання взяли участь всі члени комісії, Стецюк В.Д.

ВИСТУПИЛИ:
      Розгачов Р.О., який запропонував членам комісії виїхати на зазначений
об'єкт. 

ВИРІШИЛИ: 
 Виїхати  та  обстежити  членам  комісії  зазначений  об'єкт  по

просп. Університетському, 29  (проведення технічного стану будинку).
                                   Результати голосування:

“за” – 7 (одноголосно).
Рішення прийнято.

 
8. СЛУХАЛИ:

 Розгачова Р.О., який ознайомив членів комісії з листом від 06.07.2016
№  143-вих  начальника  Головного  управління  житлово-комунального
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господарства Хачатуряна О.С. про розгляд питання щодо виконання робіт з
ремонту балкону у будинку по вул. Комарова, 19. 

В обговоренні питання взяли участь всі члени комісії.

ВИСТУПИЛИ:
           Розгачов Р.О., який запропонував Головному управлінню  житлово-
комунального господарства передбачити 40,0 тис. грн. на виконання робіт з
ремонту балкону у будинку по вул. Комарова, 19. 

ВИРІШИЛИ: 
Доручити Головному управлінню  житлово-комунального господарства

передбачити 40,0 тис. грн. на виконання робіт з ремонту балкону у будинку
по вул. Комарова, 19. 

Результати голосування:
“за” – 7 (одноголосно).

Рішення прийнято.

9. СЛУХАЛИ:
Розгачова Р.О., який ознайомив членів комісії з  листом  від 11.07.2016

№ 073  депутата  міської  ради  Санасаряна  Р.Р. про  включення  об’єктів  до
титульного списку Програми будівництва,  реконструкції,  ремонту доріг та
експлуатації дорожньої системи в місті Кіровограді на 2016 рік.

В обговоренні питання взяли участь всі члени комісії. 

ВИСТУПИЛИ:
     Розгачов Р.О., який запропонував членам комісії виїхати на вищезазначені
об’єкти та інформацію, яка зазначена у листі  від 11.07.2016 № 073 депутата
міської ради Санасаряна Р.Р. про включення об’єктів до титульного списку
Програми  будівництва,  реконструкції,  ремонту  доріг  та  експлуатації
дорожньої системи в місті Кіровограді на 2016 рік взяти до відома.

ВИРІШИЛИ: 
        Інформацію, яка зазначена у листі   від 11.07.2016 № 073 депутата
міської ради Санасаряна Р.Р. про включення об’єктів до титульного списку
Програми  будівництва,  реконструкції,  ремонту  доріг  та  експлуатації
дорожньої системи в місті Кіровограді на 2016 рік взяти до відома та  виїхати
членам комісії на вищезазначені об’єкти, які вказані у листі.

Результати голосування:
“за” – 7 (одноголосно).

Рішення прийнято.

10. СЛУХАЛИ:
Розгачова Р.О., який ознайомив членів комісії з  листом від 11.07.2016

№ 074  депутата  міської  ради  Санасаряна  Р.Р.  про  включення  об’єктів  до
титульного списку Програми будівництва,  реконструкції,  ремонту доріг та
експлуатації дорожньої системи в місті Кіровограді на 2016 рік.
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В обговоренні питання взяли участь всі члени комісії.

ВИСТУПИЛИ:
     Розгачов Р.О., який запропонував членам комісії виїхати на вищезазначені
об’єкти та інформацію, яка зазначена у листі від 11.07.2016 № 074 депутата
міської ради Санасаряна Р.Р. про включення об’єктів до титульного списку
Програми  будівництва,  реконструкції,  ремонту  доріг  та  експлуатації
дорожньої системи в місті Кіровограді на 2016 рік.

ВИРІШИЛИ:
        Інформацію, яка зазначена у листі від 11.07.2016 № 074 депутата міської
ради  Санасаряна  Р.Р.  про  включення  об’єктів  до  титульного  списку
Програми  будівництва,  реконструкції,  ремонту  доріг  та  експлуатації
дорожньої системи в місті Кіровограді на 2016 рік взяти до відома та виїхати
членам комісії на вищезазначені об’єкти, які вказані у листі.

                                   Результати голосування:
“за” – 7 (одноголосно).

Рішення прийнято.

11. СЛУХАЛИ:
Розгачова Р.О.,  який ознайомив членів комісії  з  листом від 14.07.2016

№  1  депутата  міської  ради  Кролевця  А.В.  про  виділення  коштів  на
асфальтування по пров. Левченка. 

В обговоренні питання взяли участь всі члени комісії.

ВИСТУПИЛИ:
Розгачов  Р.О.,  який  запропонував  членам  комісії виїхати  на

вищезазначений об’єкт та інформацію яка зазначена у листі від 14.07.2016
№  1  депутата  міської  ради  Кролевця  А.В.  про  виділення  коштів  на
асфальтування по пров. Левченка взяти до відома.

ВИРІШИЛИ: 
        Інформацію яка зазначена у листі від 14.07.2016 № 1 депутата міської
ради  Кролевця  А.В.  про  виділення  коштів  на  асфальтування  по
пров. Левченка взяти до відома та виїхати  членам комісії на вищезазначений
об’єкт.

                                   Результати голосування:
“за” – 7 (одноголосно).

Рішення прийнято.
12. СЛУХАЛИ:

 Розгачова Р.О., який  ознайомив членів комісії з листом  від 12.07.2016
№  189  голови  громадської  організації  ,,Перспектива  міста”  Стрижакова
Артема  Олеговича  про  розгляд  листа  щодо  ремонту  ліфта  у  будинку  по
вул. Полтавській, 32. 
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В обговоренні питання взяли участь всі члени комісії.

ВИСТУПИЛИ:
         Розгачов Р.О., який запропонував Головному  управлінню  житлово-
комунального  господарства  з'ясувати  у  кого  даний  будинок  по
вул. Полтавській, 32  знаходиться на балансі.

ВИРІШИЛИ: 
Доручити  Головному   управлінню   житлово-комунального

господарства  з'ясувати  у  кого  даний  будинок  по  вул.  Полтавській,  32
знаходиться на балансі.

                                   Результати голосування:
“за” – 7 (одноголосно).

Рішення прийнято.

13. СЛУХАЛИ:
 Розгачова Р.О., який  ознайомив членів комісії з листом  від 11.07.2016

№  359  директора  КЗ  «Навчально-виховне  об’єднання  ліцей-школа-
дошкільний навчальний заклад «Вікторія-П» Кіровоградської міської ради»
Пахомової Світлани Вікторівни щодо відновлення асфальтового покриття від
вул. Євгена Тельнова, 7/5 до навчального закладу «Вікторія-П» 

В обговоренні питання взяли участь всі члени комісії.

ВИСТУПИЛИ:
         Розгачов Р.О., який запропонував інформацію, яка зазначена у листі від
11.07.2016  №  359  директора  КЗ  «Навчально-виховне  об’єднання  ліцей-
школа-дошкільний навчальний заклад «Вікторія-П» Кіровоградської міської
ради»  Пахомової  Світлани  Вікторівни  щодо  відновлення  асфальтового
покриття від вул. Євгена Тельнова, 7/5 до навчального закладу «Вікторія-П»
взяти до відома.

ВИРІШИЛИ: 
       Інформацію, яка зазначена у листі від 11.07.2016 № 359 директора КЗ
«Навчально-виховне об’єднання ліцей-школа-дошкільний навчальний заклад
«Вікторія-П» Кіровоградської міської ради» Пахомової Світлани Вікторівни
щодо відновлення асфальтового покриття від вул. Євгена Тельнова, 7/5 до
навчального закладу «Вікторія-П» взяти до відома.

                                  Результати голосування:
“за” – 7 (одноголосно).

Рішення прийнято.

14. СЛУХАЛИ:
Розгачова Р.О., який  ознайомив членів комісії з листом від 11.07.2016

№ 1 депутата міської ради Терзова Д.С. про включення об’єкту (відновлення
мереж зовнішнього освітлення по вул. Богдана Хмельницького) до Програми
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розвитку  житлово-комунального  господарства  та  благоустрою  міста
Кіровограда на 2016 рік (додається).

ВИСТУПИЛИ:
  Розгачов Р.О., який запропонував  Головному  управлінню  житлово-

комунального  господарства  обрахувати  скільки  потрібно  коштів  на  даний
об'єкт  та  включити  його  в  Програму розвитку  житлово-комунального
господарства та благоустрою міста Кіровограда на 2016 рік.

ВИРІШИЛИ:  
       Доручити   Головному  управлінню  житлово-комунального господарства
обрахувати  скільки  потрібно  коштів  для  об’єкту  (відновлення  мереж
зовнішнього освітлення по вул. Богдана Хмельницького) та включити його
до Програми розвитку житлово-комунального господарства та благоустрою
міста Кіровограда на 2016 рік.

 

                                    Результати голосування:
“за” – 7 (одноголосно).

Рішення прийнято.
15. СЛУХАЛИ:
            Розгачова Р.О., який  ознайомив членів комісії з листом від 12.07.2016
№ 12 депутата міської  ради  Захарова І.М.  про включення асфальтування
двору  по  вул.  Академіка  Тамма,  25  до  Програми  розвитку  житлово-
комунального господарства  та  благоустрою міста  Кіровограда  на  2016 рік
(додається).  

ВИСТУПИЛИ:
    Розгачов  Р.О.,  який  запропонував  членам  комісії виїхати  на
вищезазначений об’єкт.

ВИРІШИЛИ:  
      Виїхати  членам  комісії  на  вул.  Академіка  Тамма,  25  та  обстежити
зазначений об’єкт стосовно асфальтування двору.
                                           
                                             Результати голосування:

“за” – 7 (одноголосно).
Рішення прийнято.

16. СЛУХАЛИ:
 Розгачова Р.О., який  ознайомив членів комісії з листом від 02.07.2016

№ 1182/04-01-06  начальника  Головного  управління  житлово-комунального
господарства   Хачатуряна  О.С.  про  розгляд  пропозицій  щодо  потреби  в
додаткових  коштах  при  коригуванні  міського  бюджету  за  І  півріччя  2016
року.

В обговоренні питання взяли участь всі члени комісії.
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ВИСТУПИЛИ:
         Розгачов Р.О., який запропонував інформацію, яка зазначена у листі від
02.07.2016  №  1182/04-01-06  начальника  Головного  управління  житлово-
комунального господарства  Хачатуряна О.С. про розгляд пропозицій щодо
потреби  в  додаткових  коштах  при  коригуванні  міського  бюджету  за  І
півріччя 2016 року взяти до відома.

ВИРІШИЛИ: 
Інформацію,  яка  зазначена  у  листі  від  02.07.2016  №  1182/04-01-06

начальника  Головного  управління  житлово-комунального  господарства
Хачатуряна О.С. про розгляд пропозицій щодо потреби в додаткових коштах
при коригуванні міського бюджету за І півріччя 2016 року взяти до відома.

                                  

                                  Результати голосування:
“за” – 7 (одноголосно).

Рішення прийнято.
17. СЛУХАЛИ:

 Розгачова Р.О., який  ознайомив членів комісії з листом від 04.07.2016
№ 1189/04-01-06  начальника  Головного  управління  житлово-комунального
господарства   Хачатуряна  О.С.  про  потреби  в  додаткових  коштах  (в
доповнення до попереднього листа).

В обговоренні питання взяли участь всі члени комісії.

ВИСТУПИЛИ:
         Розгачов Р.О., який запропонував інформацію, яка зазначена у листі від
04.07.2016  №  1189/04-01-06  начальника  Головного  управління  житлово-
комунального  господарства   Хачатуряна  О.С.  про  потреби  в  додаткових
коштах (в доповнення до попереднього листа) взяти до відома.

ВИРІШИЛИ: 
   Інформацію,  яка  зазначена  у  листі  від  04.07.2016  №  1189/04-01-06
начальника  Головного  управління  житлово-комунального  господарства
Хачатуряна  О.С.  про  потреби  в  додаткових  коштах  (в  доповнення  до
попереднього листа) взяти до відома.

                                   Результати голосування:
“за” – 7 (одноголосно).

Рішення прийнято.

18. СЛУХАЛИ:
Розгачова Р.О., який  ознайомив членів комісії з листом від 04.07.2016

№  141-вих  начальника  Головного  управління  житлово-комунального
господарства  Хачатуряна  О.С.  про  розгляд  пропозицій  щодо  потреби  у
додаткових коштах для нагородження переможців конкурсу. 

В обговоренні питання взяли участь всі члени комісії.
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ВИСТУПИЛИ:
         Розгачов Р.О., який запропонував інформацію, яка зазначена у листі від
04.07.2016  №  141-вих  начальника  Головного  управління  житлово-
комунального господарства Хачатуряна О.С. про розгляд пропозицій щодо
потреби у додаткових коштах для нагородження переможців конкурсу взяти
до відома.

ВИРІШИЛИ: 
        Інформацію, яка зазначена у листі від 04.07.2016 № 141-вих начальника
Головного управління житлово-комунального господарства Хачатуряна О.С.
про  розгляд  пропозицій  щодо  потреби  у  додаткових  коштах  для
нагородження переможців конкурсу взяти до відома.

                                  Результати голосування:
“за” – 7 (одноголосно).

                                                 Рішення прийнято.

Голова комісії Р.Розгачов

Секретар комісії В.Пінчук
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